



Referat fra semestergruppemøde nr. 1, Sundhedsteknologi 6. semester bachelor (F22)

Tirsdag den 1. marts kl. 12.30 – 13.30 NJV 12A/6-104

Alle grupper var repræsenteret til semestergruppemødet.

Dan Stieper Karbing deltog som semesterkoordinator. Janne Lund Østergaard deltog som studieseekretær.

Kursusansvarlig Ulrike Sabine Pielmeier og Maciej Plocharski deltog.

Janne Lund Østergaard tog referat af mødet.

Dagsorden

1. Meddelelser fra koordinator og studieseekretær
2. Evaluering af kurser
3. Projektstatus
4. Semestret generelt
5. Eventuelt

Punkt 1	Evt. meddelelser fra koordinator og studieseekretær
	Semesterkoordinator fortæller om dette møde og at der er to, det er til samarbejdet mellem de studerende og undervisere.
Punkt 2	Evaluering af kurser:
	Regulatoriske krav og immaterielle rettigheder:
	De studerende siger at opgaverne dækker godt til forelæsningerne. Opgaver (Quiz) på Teams under forelæsningen er godt. De studerende vil gerne have 10 min. pauser i stedet for 5 min. De studerende vil gerne have ord på slides for at få en bedre forståelse. Semesterkoordinator siger at de skal bruge værktøjerne fra kurserne, de skal bruges senere i projektet. De studerende vil gerne have 10 min. samtale med underviser i små grupper for at det giver mening, hvilke spørgsmål der kan stilles De studerende vil gerne have mulighed for at diskutere emnet kort imellem hinanden når der stilles åbne spørgsmål og overvejelser under forelæsningen. Det synes kursusholder er fint at prøve fremadrettet.
	Sandsynlighedsregning og statistik:
	De studerende synes det er realistisk med det antal opgaver de får til undervisningen. De studerende siger der er god hjælp at hente fra forelæserne og gode slides. De studerende vil gerne have eksamensopgaver, der relaterer til forelæsningen. Underviser bruger de gamle opgaver der ligger på Moodle. Ved nogle opgaver kan hjælp af underviser over teams være svær at deltage i for resten af gruppen. Underviser siger at han gerne vil komme ud i grupperummene fysisk, de studerende skal bare skrive det i mailen og hvis det bare er ja/nej spørgsmål kan det godt klares over Teams.
Punkt 3	Projektstatus
Gruppe 6401	De har lavet problemanalysen og det går fint. Samarbejdet er fint og de skal til at i gang med kravspecifikationen.
Gruppe 6402	De er ved at være færdige med problemanalysen og skal til at se på Metoder eftervejledermøde.
Gruppe 6403	Det går fint, de har sendt udkast og aftalt møde med virksomheden.
Gruppe 6404	Har lavet systematisk litteratursøgning. Har lavet problemanalyse.
Gruppe 6405	Det går godt og skal i gang med extern samarbejde med virksomheden.



Gruppe 6406	Har lavet problemanalyse og videre med kravspecifikation, det går fint.
Gruppe 6407	Har skrevet udkast til Metode og skal i gang med kravspecifikation.
Gruppe 6408	Går fint, er godt i gang med problemanalyse og skal i gang med Metode i næste uge.
Punkt 4	Semestret generelt
	Semesterkoordinator sagde at statusseminar er lagt op på Moodle. Man får tilsendt rapporten 3 dage inden statusseminar. Opponentgruppen læser rapporten og giver feedback i 8-10 min. Det er ikke hensigten, at vejleder deltager i samtalen. Der er oprettet databaser og den er sendt til de studerende fra semesterkoordinator. Det er ikke til personfølsomme oplysninger.
Punkt 5	Eventuelt
	De studerende har et forslag om et festudvalg på tværs af grupperne. Det behøver bare være 3-4 medlemmer. Det skal bare sættes en dato og derefter findes ud af hvad der skal foregå. Det kan f.eks. være bowling, - alle synes det var en god ide med festudvalg. Der kommer et opslag på facebook. Det er sidste chance for at søge ind på Kandidatuddannelsen kl. 23.59. Semesterkoordinator spørger til feedback på informationsmødet om ST kandidat. Tilbage meldingen er positiv, men det foreslås at det kunne være godt også at inddrage studerende fra højere semestre, det er koordinator enig i.